

Frivilligrådet i Viborg Kommune

Referat af møde i Frivilligrådet

Den 12. december 2022 kl. 16.30 i De Frivilliges Hus

Til stede: Jette, Susanne, Seynab, Mads og Hanne Mette

Fraværende: Augusta – Runa

Dagsorden

1. Velkommen v/Susanne

2. Evt. tilføjelser til dagsorden

Ingen

3. Valg af mødeleder

Jette Norup

4. Kommentarer til referatet fr 12. september 2022

Ingen

5. Nyt fra formanden v/ Susanne

*"Vi er Viborg" – Handelsstandsforeningen- er interesseret i at samarbejde med os – efter februar
Susanne har kontakten*

6. Drøftelse af afgørelsen af § 18 ansøgningerne fra 24. november i SSU 1. runde 2023

*Positive takter, at man vil holde nogle "skal" støtteordninger uden for foreningstildelingen
Hm laver et forslag til bemærkninger til SSU ang. til tildelingen*

7. Vi er inviteret til: en drøftelse om mulighederne for at øge samarbejdet mellem Frivilligrådet og den kommunale indstillingsgruppe i forbindelse med tildeling af § 18-midler.

*Vi kan bedst den 12. januar - helst fra formiddagen – Susanne sender besked
Hvilke holdninger har vi? HM formulerer et oplæg, som sendes til rådet*

8. Spørgeskema til foreningerne

Den 27. oktober besluttede vi at udskyde udsendelse af spørgeskemaer, da der blev opsamlet erfaringer på orienteringsmøderne ang. § 18

Det holder fast i, at vi venter med spørgeskemaerne

9. Evaluering af møde med SSU – håber, at referat når at komme inden mødet

Meget utilfredsstillende, at vi ikke fik et referat af mødet

10. Fejring af de frivillige – hvad gør vi?

Susanne, Seynab og Mads laver et forslag til en skitse for fejring af frivillige til næste møde. Måske anerkendelse af frivillige ala sportspræsentationer.

Susanne spørger Michelle om, om der er gamle planer(Åse Kubel), og om der er et budget til eventen

11. Social- og Sundhedsudvalget afholdt borgermøde om Socialområdet, herunder status og visioner, onsdag den 16. november – Vi var inviteret. Referat, hvis nogen deltog.

Susanne deltog.

Ikke mange deltagere – mange frustrationer/konfrontationer – vikarproblematikken var oppe.

Den sociale investeringsfond – interessant – der må vi høre mere.

12. Samarbejdet med de Frivilliges Hus – en drøftelse

Vi har reelt ingen repræsentant i bestyrelsen – Susanne kontakter vores repræsentant

Vi må og skal samarbejde med De Frivilliges Hus.

13. Økonomi

Vi fik tildelt 11.000 fra § 18

14. Temamøde efterår/forår v/ Susanne

Udsat fra sidste møde

Formanden for Det centrale frivilligråd samt et ønsket emne: Hjælp til fondsansøgninger

21. og 28. marts 2023 foreslås – Susanne kontakter formanden samt foredragsholder til fondsansøgninger

15. Kommende møderække 2023

- *12. januar med SSU ang. samarbejde omkring indstillinger til § 18 tildelinger*
- *19. januar rådsmøde*
- *§ 18 indstillinger – vi afventer lige fastsættelse af dato*
- *21. eller 28. marts temamøde*
- *Rådsmøde april*
- *Årsmøde – sidste halvdel af maj*

16. Evt.

*Susanne og Jette fortalte om et arrangement for Beboerne fra socialområdet d. 1. april 2023
Kommunalt arrangement, hvor vi er med som arrangører – budget 66.000 kr.*